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Lower-priced digital SLR cameras (DSLRs) have become the entry point for photography enthusiasts who have outgrown the features and quality of their 
compact "Point & Shoot" digital cameras. While the entry-level field is 
crowded with offerings from various manufacturers (the Nikon D40X, Pentax 
K10D, Olympus E510, and others), Canon's latest Digital Rebel offering stands out in terms of features, image quality, and price.

The Canon EOS 400D (sold as the XTi in North America) features a 10.1 mega-pixel sensor in a compact, lightweight body. While the body's exterior is ABS plastic, the camera has a metal interior frame and metal lens mount, and feels sturdy in the hands. An update to Canon's very popular EOS 300D (XT in North America), the 400D features a larger LCD screen (2.5" versus 2"), a faster burst rate (27 JPGs vs. 14 JPGs), a new self-cleaning sensor system, and of course two more mega-pixels for higher-quality images.
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The large and bright 2.5" LCD screen is also used as the menu screen, replacing the smaller top-mounted LCD of previous Canons. This usage makes 
menu selections easier to access and provides a large, bright, readable display of your current settings. Canon thoughtfully provides a sensor at the top of the display that automatically turns it off when you put your eye up to the camera's viewfinder to save battery power, as well as a button you can use to turn it off or on anytime.

If you've only used a compact digital camera before, you're likely to be amazed the first time you look through the viewfinder of a DSLR like the 400D - the view is bright and clear, and as you zoom or focus the lens you see exactly what the camera sees through the lens. And those lenses are, of 
course, interchangeable - Canon makes over 50 EF lenses that will fit the 400D, from super-wide angle to super-telephoto, from macro lenses to versatile zooms, and everything in between. High-quality lenses are also available from third-party vendors such as Sigma, Tamrom, and Tokina. In short, for anything you can imagine shooting with the 400D, there is a lens available.

The "kit" lens that comes with the camera, Canon's 18-55mm EF-S lens, is a 
good lens to start with. Providing a reasonably wide-angle view that can zoom to a short telephoto view, it covers the range for most snapshots with good optical quality - and its small size and light weight match the 400D body well. Once bitten by the DSLR bug, however, you may find yourself longing after some of the more expensive lens options that provide higher-quality optics, larger zoom ranges, or more light-gathering power for low-light shooting.

The images from the 400D are of outstanding quality. At the lowest ISO (sensitivity) settings, images are noise-free, smooth, and extremely detailed. The 10.1MP images easily make great looking prints up to 13" x 19" and beyond, with excellent color accuracy and saturation as well. One place where the XTi really shines is in low-light situations, when you have to turn up the camera's ISO value to 800 or 1600 - images from the 400D remain detailed and clear despite a bit of noise at those settings, and the camera's performance relative to its competitors makes it the clear winner in low-light shooting. 

For those times when there's just not enough light, the built-in flash (that 
pops up when you need it) will provide light up to 20 feet away automatically.

Images can be saved directly as JPG files, as RAW files (a kind of "digital 
negative" that requires more processing but provides more color space and more editing options), or both at the same time. The included software will help you download images from the camera to a computer, edit both JPG and RAW files, and has some nice panorama and printing utilities. It's all you need to get started viewing, editing, and printing your high-resolution digital images.

The camera comes with all of the necessary start-up accessories (battery, 
charger, strap, manuals, and software) with the exception of a memory card - you'll have to buy a Compact Flash card before you can start taking pictures. Given the size of the 400D's high-resolution images, a 1GB card or larger is recommended.

Light, versatile, easy to use, and a bargain price - Canon's 400D is an ideal camera to pick up if you want to go to the "next level" of image quality beyond those compact digital cameras, or if you're making the switch from 35mm film SLR cameras to digital.
Translation:

Не очень дорогие цифровые  однообъективные зеркальные фотоаппараты  давно привлекают внимание  фотографов-любителей, которые уже переросли свои цифровые «мыльницы». Я отношусь к их числу(.  Рынок наполняется предложениям от различных производителей (Nikon D40X, Pentax  K10D, Olympus E510 и др), но мне кажется,  что последнее цифровое решение  от Canon выделяется среди других в плане возможностей, качества изображения и цены.  Поэтому я решила сделать себе подарок на День Рождения, и ступить на «тропу полупрофессиональной фотографии». 

Canon EOS 400D обладает матрицей в 10.1 мегапикселей,   встроенной в компактный, легкий корпус.    Внешняя часть корпуса сделана из пластика, а объектив имеет металлическую внешнюю раму и металлическую оправу линз,  благодаря этому аппарат довольно увесист и хорошо лежит в руках. В отличие от очень популярной версии EOS 300D, 400D  имеет жидкокристаллический экран (2.5" на 2"),  более высокую скорость обновления (27 JPGs vs. 14 JPGs) , новую самоочищающуюся сенсорную систему и. конечно, дополнительные мега пиксели для  повышения качества изображения
Большой и яркий жидкокристаллический экран также используется как меню, что облегчает работу с последним и обеспечивает большое, яркое и читабельное изображение всей необходимой информации, что, если честно очень приятно и удобно.  Сенсор в верхней части дисплея  выключает его автоматически, как только вы приближаете глаз  к видоискателю для того, чтобы обеспечить наиболее экономичное использование батареи. Для моей девичьей памяти незаменимо.  Так же имеется выключатель, с помощью которого вы в любое время можете выключить экран. 
Если до этого вы, как я,  пользовались только цифровыми «мыльницами», вы , скорей всего, будете поражены, тем насколько яркое и чистое изображение  видится через видоискатель  400D.  Если вы приближаете изображение или делаете фокус, вы видите ту же самую картинку, что и камера через объектив. 

Объективы, естественно, можно менять.  Canon изготавливает более 50 видов объективов, которые можно установить на 400D, начиная от объективов супер широкого угла, и заканчивая объективами  для супер телефото ; от макро объективов до гибких зумов. Высококачественные объективы, которые можно посадить на 400D , также изготавливаются другими фирмами, такими как as Sigma, Tamrom,и  Tokina. В общем, что бы вы не хотели снимать, для этого можно найти объектив, подходящий  для 400D
18 -55 мм объектив,  с которым камера продается,  очень хорош для начинающих. Он обеспечивает довольно широкий угол обзора, который может изменяться вплоть до обзора для телефотографии. Он подходит для  большинства моментальных снимков с хорошим оптическим качеством , а его небольшой размер и легкость отлично вписываются в дизайн корпуса. 
Снимки, сделанные 400D, отличаются исключительным качеством. При минимальных настройках чувствительности,  изображения получаются без дефектов, однородные и очень детальные. Разрешение в 10.1 мегапиксель позволяет  отпечатывать шикарные фотографии  размером 13 х19  и более,  отличного качества с насыщенными цветами. 

При недостаточном свете, срабатывает автоматическая встроенная вспышка, которая обеспечивает необходимый свет на расстоянии до 15 метров. 
Изображения можно сохранять сразу как JPG или RAW, можно сохранять и в том и в  это формате одновременно. Встроенное программное обеспечение поможет вам  скачать изображения в компьютер, редактировать JPG и  RAW файлы. 

Камера продается со всеми необходимыми аксессуарами (батарея, зарядное устройство, инструкция, программное обеспечение, и т.д) Единственное что, в пакет не вкулючена карта памяти, нужно её купить перед тем, как вы начнете снимать). Для такого разрешения, рекомендуется карта в 1 Гигабайт. 

В целом, я очень довольна аппаратом. 
